

Notulen Algemene Vergadering 2024

“Vereniging De Oeverlanden Blijven!”

Zaterdag 15 juni 2024, 14:00 – 15:30 uur in de Waterkant

Aanwezig (voor zover de presentielijst is ingevuld!): Ben de Graaf, Ans van Willigen, Tineke Stricker, Gaby van Meerwijk, Saskia Boerma, Hans Bootsma, Bart Bouhuys, Wichert Stemerding, Frits Hermans, Hannie van den Bergh, Olga Ruitenberg, Marianne Freijling (vanaf 14:20), en de bestuursleden Nico Jansen, Clary Genuit, Tom Koudstaal (penningmeester) en Liesbeth Stricker (voorzitter)

Afwezig met bericht: Hans Nubé

1. Opening en vaststelling agenda

De voorzitter opent de vergadering om 14:03 waarna de agenda zonder wijzigingen wordt vastgesteld.

2. Bestuursmededelingen

Aan het begin van de vergadering zijn geen afzeggingen bekend, later blijkt Hans Nubé zich te hebben verontschuldigd.

Hans Bootsma zal foto's nemen. Daartegen is geen bezwaar, maar niet iedereen wil op sociale media.

3. Ingekomen stukken

Er zijn geen stukken ontvangen.

Ingelast agendapunt:

Notulen AV 13 mei 2023

Wichert moet helaas meedelen dat het met de in punt 5 genoemde drachtige koe fout is gegaan.

De notulen worden paginagewijs voorgelegd, na uitblijven van commentaar worden ze goedgekeurd.

4. Jaarverslag bestuur

Het jaarverslag wordt paginagewijs doorgenomen.

Pag. 17 Oever nr. 87: Saskia vraagt zich af hoe je het aanpakt dat er meer vrijwilligers worden aangetrokken. Hans geeft aan dat niet alle mogelijkheden worden benut. Wichert beaamt dat, zo staan we niet meer op de site van de VCA, maar geeft ook aan dat de huidige huisvesting in de portacabin bezwarend is.

In het kader van de Ontwikkelstrategie stelt Saskia voor het uitdaagrecht te benutten. Met ondersteuning van een ambtenaar en het LHN zouden we goed op papier moeten zetten wat we willen.

Er zijn verder geen opmerkingen en het verslag wordt goedgekeurd.

5. Jaarverslag Beheervrijwilligers

Ook dit verslag wordt per pagina doorgenomen.

Pag. 22 Oever no. 87: Naar aanleiding van het opgemerkte over het hooien wordt er gevraagd naar

het bestaan van elektrische bandhooiers. Wichert meldt dat de gemeente daar mee bezig is. Dat zal nog wel even duren, ze zijn duur én er is een opleiding voor nodig. De gemeente schaft, op de tractors na, alleen nog elektrisch materiaal aan.

Er zijn geen verdere vragen en het verslag wordt goedgekeurd.

6. Jaarverslag Publiciteit en Jubileumwerkgroep

De vraag of de subsidie van PWC eenmalig was beantwoordt Tom bevestigend, het is lastig structurele subsidies bij bedrijven los te krijgen.

Nico brengt hulde aan de Jubileumwerkgroep. Zelfs het weer was goed geregeld!

Op de vraag of de week veel nieuwe leden heeft opgeleverd antwoordt Tom dat dat er heel veel waren.

7. Jaarcijfers 2023

Pag. 19 e.v. Oever no. 87. Voor de liefhebbers heeft Tom exemplaren “2023 in cijfers” klaargelegd.

Naar aanleiding van de vraag of er al in 2023 uitgaven zijn gedaan voor het jubileum, meldt Tom dat er toen een reservering is gedaan van 6000 euro maar geen uitgaven.

De verhuurinkomsten zijn niet structureel. De inkomsten via Heem Locaties vallen toe aan de reservering voor de Waterkant, alle andere zijn dit jaar aan de reservering voor het jubileum toebedeeld. In die reservering zitten ook eenmalige giften.

Gezien het saldo op de bankrekeningen wordt gevraagd of een depositorekening wordt overwogen. De penningmeester vindt dat te riskant omdat het geld dan voor langere tijd vast staat, daarbij is het renteverskil minimaal.

Overstappen naar een groene bank is overwogen, maar ASN weigert verenigingen.

Daarbij kost een overstap veel extra werk. Maar voor de reputatie zou het inderdaad wel goed zijn.

Over het verslag zijn er verder geen vragen, wel stipt Wichert de mededeling van de penningmeester aan dat hij zijn taak zal neerleggen. Liesbeth verteld dat zij en Tom een goed gesprek hebben gehad. Tom heeft teveel taken en hij wil er dus een aantal afstoten. Gelukkig wil Tom de penningmeestertaken blijven doen totdat er een vervanger is gevonden. Hij blijft gewoon bestuurslid en zal zich o.a. bezighouden met de vervanging van de portacabin, de verbouwing van de Waterkant en de vervanging van de loods. Men geeft er de term ‘technisch bestuurslid’ aan.

Vervanging van de zonnepanelen komt ter sprake. Tom geeft aan dat het duur is en aangezien de gemeente nu de elektriciteit betaalt wellicht overbodig. Nico geeft aan het wel goed te vinden als alles elektrisch kan.

Bart meldt dat de gemeente panelen heeft gekregen en stelt voor bij de gemeente te lobbyen. Het bestuur zet het op de agenda.

Tom wordt bedankt voor z’n werkzaamheden en het verslag.

8/9. Verslag Kascommissie en benoeming nieuwe commissie

Van de kascommissie is niemand aanwezig, Tom heeft alleen een concept van de goedkeuring gezien.

Nieuwe commissie: Hans Nubé en Agnes Dekker hebben aangegeven weer beschikbaar te zijn.

Vanuit de leden komt het commentaar dat bij afwezigheid een getekend verslag ingeleverd zou moeten worden.

Tom blijkt dat te kunnen voorlezen: “Het verslag geeft een juist beeld [...] en stelt voor goedkeuring te verlenen”, ondertekend Agnes Dekker. Hierop volgt applaus.

10. Verkiezing bestuursleden

Tom blijft bestuurslid , zijn taken zullen worden verdeeld.
Liesbeth wordt onder applaus herbenoemd.

Ben de Graaf (IVN) geeft aan dat bij ons het goedkeuring vragen voor het afgelopen jaar gevoerde beleid niet in de statuten staat. Decharge zou niet alleen aan de penningmeester moeten worden gegeven. Wichert stelt voor het in de nieuwe statuten te splitsen waar nu de kascommissie goedkeuring voor beide (beleid en financieel stukken) voorstelt.
Liesbeth zegt toe het uit te zoeken, evenals een koppeling aan het jaarverslag van het bestuur.

11. Begroting

Tineke verbaast zich dat het jubileum maar voor € 2000 op de begroting staat. Tom geeft aan dat bijvoorbeeld de waarde van de boeken te vinden is in de balans en de reservering van € 6000 euro en de subsidies er buiten vallen. Daarmee komen de uitgaven op € 2000. Tineke vindt dat geen goed inzicht geven in de echte kosten en merkt op dat er dan een aparte begroting voor het jubileum naast zou moeten staan. Tom geeft aan dat die bestaat, maar op dat moment door te verwachte wijzigingen nog niet gepubliceerd kan worden. Hij belooft een aparte jubileumafrekening te maken en die te publiceren.

12. Stand van zaken lopende projecten

- Onderstation Nieuwe Meer II (NM2): Nico legt uit dat EVA (Elektriciteitsvoorziening Amsterdam) het project blijkt te leiden, terwijl wij dachten dat de leiding bij Querion (onderdeel Alliander) lag. Het bestuur probeert nog verzachting van de plannen voor elkaar te krijgen, maar dat lijkt bijna niet meer mogelijk. Het blijkt een moeilijke partij om mee te onderhandelen.

- Brug Ringvaart: Zal eind augustus gereedkomen. De samenwerking loopt goed.

- Zuidasdok: Het project begint vorm te krijgen, maar het gaat nog tot 2038 duren. Veel is nog onzeker. Allen de knooppunten Nieuwe Meer en Amstel zijn aanbesteed. Het stuk er tussen dat ondergronds moet komen dus nog niet. Door een tekort aan budget komt het misschien niet van de grond.

Nieuwe Meer is gegund aan TriAX, in samenspraak met hen is het bosje Riekerweg bij de toegang tot de Oeverlanden vanuit de Schinkel gered. Uiterlijk 2034 komen de in gebruik genomen stukken terrein terug, als recreatieterrein meldt Wichert.

- Pilot Natuurlijke Oevers: Oorspronkelijk zou Zuidasdok dit betalen, maar omdat het bedrag drie keer over de kop is gegaan vragen zij de vereniging zelf een aanbesteding te doen waarna zij de rekening zullen betalen. Dat is op meerdere manieren riskant, we moeten zeker zijn dat ze inderdaad alles zullen betalen én we moeten zeker zijn van de continuïteit daar het latere beheer ook zal moeten worden bekostigd.

Een aantal projecten zijn overigens al wel af of worden uitgevoerd: De afloop bij het gemaal en het Visdiefeiland. Over het Visdiefeiland zijn we nog in dispuut met de gemeente. Wij vinden dat het verplaatst moet worden maar volgens de gemeente is dat door, ons onbekende, regelgeving niet mogelijk.

Hans komt nog terug op NM2 en vraagt waarom er geen dak op komt. Het antwoord is simpel: te duur!

13. Rondvraag en Sluiting

Frits vraagt zich af wanneer de begonnen wordt met de bouw van het Schinkelkwartier. De voorbereidingen daarvoor zijn al begonnen, de bouw zou volgend jaar moeten starten. De bouw van 11.000 woningen, waaronder hoogbouw, zou volgens het bestuur weleens niet kunnen lukken omdat bijvoorbeeld Global Switch niet zomaar weg kan. Er komen ook eerst voor 15 jaar flexwoningen, de definitieve bouw is dus uitgesteld.

Tineke neemt het woord om een compliment te geven voor de organisatie van het jubileum. Hannie van den Bergh krijgt een extra compliment voor de vormgeving van het PR materiaal en het jubileumboek en voor haar project met de studenten van de Rietveldacademie.

Ben de Graaf meldt nog dat de Heemtuin Sloterpark 50 jaar bestaat en op zoek is naar vrijwilligers voor een inventarisatie van de soorten.

Om 15:27 wordt de vergadering door de voorzitter gesloten.